
REFERAT FRÅ STYREMØTE I LUSSEVIKA HAVN 18.5.22 
 
Desse møtte: Rolf Marcus, Harald, Espen, Brynjulf, Ole Bjørn, Svein Otto, Brynjulf 
Forfall:  
 

Namn E-post Mob 

Svein Otto Vik svein.o.vik@gmail.com 95731060 

Rolf Marcus Eskeland rolf.eskeland@lyse.net 91669404 

Harald Reime harald@prima.as 97171633 

Brynjulf Øie brynjulf@autoservicebryne.no 97010410 

Espen Regevik er@mandalbil.no 90996133 

Ole Bjørn Maråk ole.bjorn.marak@time.kommune.no 41108705 

 

Saker Status Ansvar 

3. Økonomi 

Saldo B3 127 533,-. 

Saldo hamn om lag 40 000,-. 

Svein Otto lager oppsett til 

fordeling på B1, B2 og B3. 

Ole Bjørn 
 

Svein Otto 

5. Forsikring av kaianlegg, 
bølgebrytarar og 
flytebrygger 

Sjekk med Telebryggen 
Ole Bjørn 

 

6. Vårdugnad 

Dugnad gjennomført med glans. 
Me vurdere meir sand på 
badestranda. 
Gjestebrygger servicebygg og 
bølgebrytar: Skilt med 
tidsbegrensing 48 timer. Gratis 
inntil 3 timar. Vipps pr døgn 150,-. 
 
Espen vurderer båtplass for av- og 
pålessing til boder innerst i havna. 

Espen 
 

7. Ymse 

Straum til alle kaianlegg. Kostbart, 
vert lagt fram som eiga sak på 
årsmøtet. Rolf får pris frå 
Lindesnes Elektro. 
 
Vasspost B1/rampe. 
Bestilt. Serviceavtale Warmbrodt. 

    
Rolf Marcus 

 
 

Ole Bjørn 
 

 

8. Tinglysing båtplassar 

Havnestyret tek sikte på at alle 
båtplassane vert tinglyst i løpet av 
våren og før årsmøtet 2022. 

Båtplassane vert tinglyst med kai, 
(båtplass) og breidde på gnr/bnr til 
fritidseigedom. 

Ole Bjørn 

9. Drift og vedlikehald 
Vedliikehaldsavgift flytebrygger. 
LGU informere og tek dette opp på 
årsmøtet. 

Espen 
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Badeplattform er bestilt av LGU.  

Flytande trampoline badeplass til 
vurdering. 

10. Budsjett 2023 

Forslag til budsjett og kontingent 
for Lussevika hamn er vedtatt med 
4 mot 2 stemmer. Budsjettet vert 
behandla formelt på årsmøtet. 

Det vart ikkje fremma alternativt 
forslag frå dei to 
styremedlemmane som var ueinig i 
forslaget. 

 

Ole Bjørn 

 

 

 
Det vart fremja påstandar som vart opplevd som trakassering frå enkelte medlemmar 
av styret. I forhold til vidare styrearbeid må me skilje person og sak, samtidig som 
alle styremedlemmar har eit ansvar til å halde seg lojalt til vedtak på årsmøte og i 
styremøte. 
 
 
Klepp 18.5.22 
Ref Ole Bjørn 


